
 

 

SKUPŠTINA / ASSEMBLEA 
Pazin, Dršćevka 3 
Tel: 052/351-667, Fax: 052/351-686 
KLASA: 021-04/19-02/55 
URBROJ: 2163/1-01/4-19-01 
Pazin, 30. rujna 2019. 
 

ZAPISNIK 
 

sa 25. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 30. rujna 2019. godine (ponedjeljak),  u 
dvorani ISTRA Spomen doma u Pazinu 
Sjednicu je u 10,05 sati otvorila TAMARA BRUSSICH, potpredsjednica Skupštine Istarske 
županije (IDS-HNS-ISU-HSLS-ZELENI), koja predsjeda sjednicom. 
Pozdravlja sve prisutne. 
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 
  

Red
. 

br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS – HNS – ISU – HSLS – Zeleni odsutan (O) 

2. Eliana Barbo IDS – HNS – ISU– HSLS – Zeleni odsutna 

3. Zvonko Liović IDS – HNS – ISU – HSLS – Zeleni  

4. Cinzia Počeko Kranjec IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

5. Eleonora Kotiga Vaš IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

6. Vili Rosanda IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

7. Marija Kadoić Balaško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

8.  Tedi Chiavalon IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

9. Suzana Ladavac IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

10. Nevia Poropat IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

11. Josip-Anton Rupnik IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

12. Vedrana Gregorović Hrvatin IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

13. Petar Macura IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

14.  Vladimir Buršić IDS – HNS - ISU– HSLS – Zeleni  

15. Zdenko Pliško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

16. Jasna Bolić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

17. Miloš Bajić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

18. Tamara Brussich IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

19. Frančesko Andreja IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

20.  Bruno Stermotić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

21. Sandro Jurman IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni odsutan  

22. Robert Velenik IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

23. Irena Peruško IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

24. Boris Rogić IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

25. Davor Komar IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  

26. Vanda Poropat IDS – HNS - ISU – HSLS – Zeleni  



                                                             
 

 
OSTALI PRISUTNI: 
 
 
FABRIZIO RADIN, Zamjenik Župana koji obnaša dužnost Župana IŽ 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, Zamjenica župana IŽ 
GIUSEPPINA RAJKO, Zamjenica župana IŽ 
DUŠKO KIŠBERI, pročelnik Kabineta Župana Istarske županije, 
TEA BATEL, v.d. pročelnica Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i druge 
etničke manjine IŽ,  
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske  županije 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica tajnice Skupštine Istarske županije 
BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, v.d. pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije 
Istarske županije,  
ELENA BOŽAC ČUJIĆ, v.d. pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo IŽ, 
EZIO PINZAN, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i 
vodoprivredu IŽ, 
GORDANA KLIMAN DELTON v.d. pročelnica Upravnog odjela za decentralizaciju, lokalnu i 
područnu (regionalnu) samoupravu, prostorno uređenje i gradnju IŽ, 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu IŽ 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za turizam IŽ, 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
Istarske županije,  
IVANA DRAGIŠIĆ, v.d. pročelnica Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i europske 
integracije 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, voditeljica Službe za reviziju 
BOŽIDAR RAČKI, Viši informatički savjetnik 
 
VALERIO DRANDIĆ, predsjednik Upravnog vijeća Opće bolnice Pula, 
IRENA HRISTIĆ , ravnateljica Opće bolnice Pula  

27. Marino Baldini SDP - HSU -  SDSS  

28. Ljerka Peruško SDP - HSU – SDSS  

29. Radovan Cvek SDP - HSU – SDSS  

30. dr.sc. Sanja Radolović SDP - HSU – SDSS  

31. Milio Bulić SDP - HSU – SDSS  

32. Silvano Hrelja SDP - HSU – SDSS odsutan 

33. Goran Subotić SDP - HSU – SDSS  

34. Mirjana Galo SDP - HSU – SDSS  

35. Ilirjana Croata Medur HDZ  

36. Jurica Šiljeg HDZ odsutan 

37. mr.sc. Tatjana Tomaić HDZ  

38. dr.sc. Dubravko Marković HDZ  

39. Aleksa Vale HDZ  

40. Damir Grünbaum Nezavisni  

41. Damir Prodan Živi zid odsutan 

42. Gordana Čakić Nezavisna  

43. dr.sc. Tea Golja Nezavisna  

44. Ladislav Turčinović MOST NL mirovanje 
mandata 

45. Divna Radolović Rosanda Nezavisna Odsutna (O) 



                                                             
 

 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, uz nadopunu točke 3. koju su vijećnici ranije dobili, daje 
dnevni red na glasanje: 
 

DNEVNI RED: 

1. Prijedlog Zaključka o izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti za zaduživanje Opće 
bolnice Pula za izgradnju nove Opće bolnice u Puli,  

2. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za dodatno zaduživanje Opće bolnice Pula u 
iznosu od 150 milijuna kuna za izgradnju nove Opće bolnice u Puli 

3. Zaključak o prihvaćanju Dodatka II. Sporazuma o sufinanciranju izgradnje nove 
građevine Opće bolnice u Puli 

 
 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1. Proposta di Conclusione sulla modifica della conclusione sul consenso 
all'indebitamento dell'Ospedale generale di Pola per la costruzione del nuovo Ospedale 
generale a Pola 

2. Proposta di Conclusione sul consenso a un indebitamento ulteriore dell'Ospedale 
generale di Pola nell'ammontare di 150 milioni di kune per la costruzione del nuovo 
Ospedale generale di Pola 

3. Conclusione sull'approvazione dell'Appendice II dell'Accordo di cofinanziamento della 
costruzione del nuovo edificio dell'Ospedale generale di Pola  

 
 

 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da je Dnevni red jednoglasno prihvaćen, uz 
predloženu nadopunu. 
 

AD – 1. 
Prijedlog Zaključka o izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti za zaduživanje Opće 

bolnice Pula za izgradnju nove Opće bolnice u Puli,  
 

POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE TAMARA BRUSSICH (IDS-HNS-ISU-HSLS-zeleni): 
Poštovani vijećnici, najprije će nam se obratiti Župan Fabrizio Radin, nastavno doktorica Irena 
Hrstić, ravnateljica Opće bolnice Pula i Valerio Drandić, predsjednik Upravnog vijeća Opće 
bolnice Pula.  
 
ZAMJENIK ŽUPANA KOJI OBNAŠA DUŽNOST ŽUPANA FABRIZIO RADIN: Dobar dan 
svima. Buon Giorno a tutti. Za dovršetak projekta izgradnje i adaptacije, odnosno opremanja 
Opće bolnice Pula konačno smo postigli  dogovor na najvišoj razini u Vladi Republike Hrvatske 
na radnom sastanku u Banskim dvorima dana 27. kolovoza 2019. godine u nazočnosti 
premjera gosp. Andreja Plenkovića i uz sudjelovanje nadležnog ministra zdravstva gosp. dr. 
Milana Kujundžića, Ministra financija Zdravka Marića, a nazočan je bio i potpredsjednik 
Sabora dr. Furio Radin. Zaključilo se da bolnicu treba završiti u najkraćem roku od godinu 
dana i da je potrebno i opravdano iznaći dodatna sredstva u iznosu od  150 miliona kuna. 
Dodatna sredstva trebala bi se osigurati prema dosadašnjem modelu financiranja prema 

https://www.istra-istria.hr/fileadmin/dokumenti/novosti/sjednice_skupstine_2017/25/25-01-OB_Pula_zaduzivanje_izmjena_suglasnosti.pdf
https://www.istra-istria.hr/fileadmin/dokumenti/novosti/sjednice_skupstine_2017/25/25-02-OB_Pula_dodatno_zaduzivanje.pdf
https://www.istra-istria.hr/fileadmin/dokumenti/novosti/sjednice_skupstine_2017/25/25-03-OB_Pula_dodatak_o_sufinanciranju_izgradnje.pdf
https://www.istra-istria.hr/fileadmin/dokumenti/novosti/sjednice_skupstine_2017/25/25-01-OB_Pula_zaduzivanje_izmjena_suglasnosti.pdf
https://www.istra-istria.hr/fileadmin/dokumenti/novosti/sjednice_skupstine_2017/25/25-02-OB_Pula_dodatno_zaduzivanje.pdf
https://www.istra-istria.hr/fileadmin/dokumenti/novosti/sjednice_skupstine_2017/25/25-01-OB_Pula_zaduzivanje_izmjena_suglasnosti.pdf


                                                             
 

kojem je bolnica nositelj kreditne obveze, a Ministarstvo zdravstva i Istarska županija su 
financijeri u omjerima 75:25 %. Procedura za dobivanje kredita oduzela nam je dosta 
vremena, danas smo tu da je okončamo. Ja se nadam konsensualnim glasovanjem svih i 
pozicije i opozicije, buduće da je pitanje zdravlja naših sugrađana i naših gostiju nije političko 
pitanje, nego je prije svega općedruštveno i civilizacijsko pitanje. Jar, ja se nadam da ćemo 
naći potrebnu sinergiju. Molim Valeria Drandića, kao predsjednika Upravnog vijeća, on je 
danas tu, čestitam mu što je uspio doći do mirovine, ali je još uvijek predsjednik Upravnog 
vijeća, da Vama vijećnicima da financijski aspekt problematike, da Vam se potom obrati dr. 
Irena Hrstić, ravnateljica Opće bolnice Pula. Za kraj, moram još jednom konstatirati jedan dio 
političke priče, koju sam već rekao na svečanoj sjednici Skupštine, a ponoviti ću je još jednom. 
Dužnost mi je reći još jedanput da je Istarska županija, što se tiče potrebe završetka Opće 
bolnice Pula i osiguranja potrebnih sredstava naišla na potpuno razumijevanje predsjednika 
Vlade Republike Hrvatske Andreja Plenkovića nadležnog ministra zdravstva gosp. dr. Milana 
Kujundžića, i aktualnog Ministra financija Zdravka Marića. To kažem bez obzira na zahtjeve 
moderne public relations i komunikacijskih vještina, kada dobijemo pomoć i podršku, tu pomoć 
i podršku trebamo javno i reći i biti zahvalni na razinu dostignute podrške i zajedničke 
odgovornosti.  
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE: Grazie signor presidente. Budući da ćemo imati tri 
glasovanja, a tema je jedna jedinstvena. Da li se vijećnici slažu da se rasprava objedini. 
Konstatiram da se svi slažete. Sada bih prvo pozvala ravnateljicu dr. Irenu Hrstić da uzme 
riječ, a potom gospodina Valeria Drandića.  
 
RAVNATELJICA OPĆE BOLNICE PULA DR. DOC .SC. IRENE HRSTIĆ, (uz powerpoint 
prezentaciju) pozdravlja sve nazočne, drago mi je što smo u kratkom roku ponovno zajedno. 
Ja ću pokušati prezentirati zahtjeve koje su na današnjem dnevnom redu. Prezentacija je 
samo dorađena u određenoj vremenskoj dopuni u odnosu na ono što smo prezentirali u 
kolovozu na radnom sastanku sa premjerom koji je bio vrlo pozitivan, koji je trajao prilično 
dugo, gdje smo u kratkom roku to završili, nakon konstruktivne rasprave i s jedne i s druge 
strane, prezentirali i na kraju došli do konačnog cilja. Ja ću Vas samo malo posjetiti. Ovdje 
vidite neke slike, mislim da slike govore mnogo više od riječi, neki su to vidjeli pred par mjeseci, 
ali ovo je jedan od meni najinteresantnijih slajdova, ako vas netko bude pitao zašto radimo 
novu bolnicu iz razloga što je dio bolnice iz 1861 godine, a drugi dio iz 1979. godine, a „manje 
je bitno“ koliko je to staro ali je i udaljeno i 5 km, a svi znate koje su to poteškoće kada 
obrađujete pacijenta pedijatrijske dobi, a vozite pacijenta 5 km u drugu bolnicu. To je osnovni 
uzrok. Ove slike su malo zastrašujuće, ali se ne brinite, ove zgrade više nisu u funkciji, još je 
aktivna zgrada psihijatrije koja je prekrasna kao građevina ali apsolutno ne uvjetna za 
pacijente. Ovo je nova klimatizacija jer je svake je godine sve toplije i toplije. 
Što nova bolnica u Puli nudi, ovo je startna kvadratura koja je bila predviđena kada je projekt 
započeo, tada je planirano vidite da će nova bolnica imati ukupno 41,5 tisuća kvadrata sve 
skupa sa zgradama koje se navode, a ono što je važno napomenuti da je od završetka projekta 
do dana današnjeg povećan opseg gradnje ili prvenstveno adaptacije od 2015. godine od 
kada je započelo do dana današnjeg , dakle nije se išlo na megalomaniju, na povećanje nove 
gradnje, već se prvenstveno išlo na adaptaciju, ne samo 30% opsega već se moralo povećati 
sve do 90% opsega adaptacije. Naravno da se postojeća dijagnostika nije mogla ugraditi u 
postojeće gabarite. To su kvadrature o kojima se priča. Buduća bolnica će biti na površini od 
59 tisuća metara kvadratnih, a prvih 16 podrazumijeva parkiralište, a ostalo su aktivni prostori 
za potrebe bolnice. Na ovoj slici se lijepi vidi što je bilo planirano, što su arhitekti radili kada je 
projekt započeo, a ova slika desno pokazuje realnost. Ova je slika stara godinu dana. Slika je 
iz ptičje perspektive pa je lijepo usporedivo. Dinamika radova koja je prezentirana premjeru u 
kolovoza, a nekako je dostižemo, ove činjenice koje su iznesene. Odjel dijagnostike završen 
je u petom mjesecu i parcijalno je u funkciji, ono u nastavku što zovemo objekt dva prošao je 



                                                             
 

tehnički pregled u kolovozu mjesecu što je uspješno napravljen i dobili smo uporabnu dozvolu. 
To je bio zahtjevan tehnički pregled koji je trajao ukupno tri dana. Ono čega smo se najviše 
bojali to je inspektor zaštite od požara. Međutim, rekao je da nikad nije bio na nekom 
tehničkom pregledu koji je bolje pripremljen i da nije u karijeri vidio zgradu koja je točnije 
pripremljena prema pravilima o zaštiti od požara. Ova zeleno-bijela zgrada to je novi dio 
objekta koji je gradi koji bi trebao proći tehnički pregled u listopadu ili studenom. Mi malo 
forsirano i tražimo da to bude 24. listopada jer taktiziramo prema izvođaču jer se obično sve 
malo otegne za koji dana. Izvođač predlaže termin 4. studenog. Ako govorimo o samom 
tehničkom pregledu i u idealnim uvjetima i uz ogroman trud zaposlenika, možda je izvedivo 
da se mi iz Mornaričke bolnice u ovu novu bolnicu preselimo do kraja godine. Nama je u 
interesu, ne samo zbog nas nego i zbog Sveučilišta, jer i Sveučilište dobiva nove prostore da 
se može raširiti. Ovo je slika u petak 27.09. kada je bila sjednica Povjerenstva koju smo 
iskoristili za novi obilazak gdje s ponosom prikazujemo novi laboratorij, to je realnost. Novi 
laboratorij će biti najsuvremeniji laboratorij u Hrvatskoj ali i šire. Ovo su slike iz ambijenta za 
dobrovoljno vađenje krvi gdje se stolica može prilagoditi za svakog pacijenta. Ovo je hodnik 
operacijskih sala. Ova gospođa je Štefica Tošev, arhitektica u Ministarstvu zdravstva, to je 
žena koja uz Josipa Zidarića najviše zna od početka do kraja o projektu. I ona se čudi kao 
smo uopće došli do kraja realizacije jer smo u građenje ušli s projektom koji je bio s 
vremenskim odmakom od 10 godina u odnosu na gradnju. Ovo što vidite su buduće 
operacijske sale. Ovdje će biti ogroman displej tako da se zahvati koji se budu radili moći će 
se edukativno prezentirati bilo gdje u Hrvatskoj, pa i šire. U ovom trenutku završena je sva 
fiksna oprema u operacijskim salama u vrijednosti od 17 miliona kuna i ono što smo uspjeli 
ostvariti relativno povoljnu cijenu jer je u startu bila planirana cijena od 21 od 24 miliona kuna. 
To je je iz razloga što je tvrtka željela svojevrsni showroom mjesto koje će biti za pokazivanje, 
em što će biti njihova referenca, em što će služiti za edukaciju, tako da će operacijske sale biti 
prekrasno opremljene. Premjera smo prvi put veoma detaljno upoznavali s našim projektom 
tako i sa svim pitanjima koja su se pojavljivala u javnosti, da li treba bolnica, da li je trebamo 
završiti i sl. pa sam ja sve sažela koje su snage, prednosti, prilike i prijetnje našem projektu. 
Naša snaga projekta je visoka faza završenosti našeg projekta, jer je toliko završen da bi bilo 
suludo da ostane, zahtjevi struke, struka kao takva je tražila da se apsolutno ide u nove 
prostore jer bi inače bilo apsolutno nemoguće raditi, pod navodnike „nemoguće“ jer još uvijek 
radimo, ali uz ogroman angažman, jedinstvena podrška lokalne zajednice, sigurno svi mislite 
da to conditio sine qua non završetka projekta, ono što je snaga ali i slabost što se u radove 
išlo kada su cijena na tržištu građevine bile izuzetno niske. Međutim zbog povećanja 
građevine u Republici Hrvatskoj iz svega ovoga proizlaze i slabosti, to je prolongiranje 
završetka radova, primarno zbog poteškoća kod radne snage, nedostataka građevinara 
uslijed povećanja građevine u samoj istri, ali i Republici Hrvatskoj, izmjene projekta, 
turbulentno političko okruženje jer je za vrijeme trajanja projekta bilo 6 premjera i 9 ministara. 
Dakle, svaki put smo morali gotovo ispočetka, ne samo mi nego i prethodna uprava bolnice 
braniti projekt kao takav. Koje su prilike u više navrata smo uspjeli reprogramirati rate kredita, 
zato ste imali toliko odluka na sjednici Skupštine, pa smo s 5% došli na 2%. završetak projekta 
je sigurno prilika. Jedni su kontinuirano pregovarali s izvođačem, pa se tako na građevinskom 
tržištu došlo do promjene cijena, pronašla se radna snaga iako kada prođete po gradilištu 
razmišljate na kojem jeziku ćete pričati iako dobar dan u principu svi razumiju. Sporost 
odlučivanja to je određena razlika. Što se tiče financiranja to smo uspjeli pohvatati, ostalo vam 
je nažalost sporost administracije. Gotovo svaki natječaj je završio na kontroli Državne 
komisije za javnu nabavu. Projekt je dugačak kako i vidite, mnogi od vas se sjećaju krenulo 
se 2003. godine kada se potpisao I Sporazum, pa II Sporazum, pa III Sporazum. 2011. godine 
je ključan podatak kada je potpisan I Sporazum  on je tada glasio na 650 milijuna kuna iako 
se 600 milijuna odnosilo na gradnju, iako to nije sama gradnja već su tu svi prateći objekti, 
komunalne naknade i 200 milijuna kuna je tada projicirano za opremanje bolnice što je tada 
bilo planirano, tada 2011. godine da će se opremanje financirati iz europskih fondova. U 



                                                             
 

međuvremenu nisu bili slobodni europski fondovi za svih 200 milijuna kuna ali jesmo kasnije 
povukli sredstva za dnevnu bolnicu. 2014. godine dobili smo jamstvo za kredit Erste, a kasnije 
2016. godine za HABOR  kada je 800 milijuna kuna smanjeno na 600. Silni natječaji, od 2014. 
kada je proveden natječaj za izgradnju do 2016. godine osobito, dopune projekta. Treba reći 
da je 2011. godine Ministarstvo prihvatilo glavnu projektnu dokumentaciju, a 2012. godine 
izvedbenu dokumentaciju i troškovnik. Tada je bila projekcija, projektantska procjena da će 
gradnja, ne medicinska oprema biti 470 milijuna kuna sa PDV-om. Ugovor ključni 2014. godine 
za gradnju, 2015. godine sa projektantom, 2017. godine za opremanje jednodnevne kirurgije 
za iznos od 38 milijuna kuna iz EU Fondova. Projekt Opće bolnice Pula je provedbeni organ 
pa je sve prolazio naše Upravno vijeće, a kontroliran je s više razina, osim onih zakonom 
zadanih stručnog i projektantskog nazora, postoji Povjerenstvo za nadzor gradnje koje je u 
ponedjeljak imalo 17. sjednicu, koje se dakle saziva tri do četiri puta godišnje gdje se mi kao 
bolnica referiramo na to što je učinjeno u međuvremenu, imamo kontrolu Europske 
investicijske banke jer je Europska investicijska banka osigurala novce HABOR-u ovih 300 
milijuna kuna. Vjerujte kada vas Europa kontrolira da sve toče i zarezi moraju biti točni. 
Kontrola SAFU i Državnog povjerenstva za postupke javne nabave, dakle, projekt je 
kontroliran kroz silni broj očiju. Ukratko o brojkama iako će ih iznijeti gospodin Drandić. U 
slajdu vidite utrošak sredstava po godinama kako su se sredstva povlačila. Do sada je s PDV-
om realizirano 426 milijuna kuna, ostatak je ovdje navedeno. Ovo je slajd koji će dijelom biti i 
odgovor na vaša pitanja, dakle medicinska i nemedicinska oprema koje je nabavljena u ovom 
trenutku planiramo utrošiti u vrijednosti od 104 milijuna kuna u ovom trenutku je isporučeno 
57 milijuna kuna sa PDV-om, ugovoreno, a čeka isporuku 36 milijuna kuna, donesena odluka 
o odabiru za 10 milijuna kuna, nabava u tijeku za 350 tisuća kuna tako da ćemo mi s 
medicinskom opremom gotovo i doći do onih planiranih 200 milijuna kuna. Taksativno su 
navedeni svi uzroci zbog kojih je došlo do povećanja vrijednosti investicije, ja koristim termin 
povećanje vrijednosti investicije, a ne povećanje vrijednosti gradnje jer se je puno pitalo zašto 
je povećana vrijednost gradnje, a to nije samo gradnja već čitava investicija, a ono što bih ja 
naglasila to su:  zakonski propis – kada je jednoglasnom odlukom Sabora Republike Hrvatske 
usvojen Nacionalni plan sa usmjerenjem na jednodnevnu kirurgiju, a naš projekt nije imao 
koncept jednodnevne kirurgije, to je jedan segment, drugi segment je Zakon o zaštiti od 
požara, Kada je bolnica dobila prvu građevinsku dozvolu tada protupožarci što se kolokvijalno 
tako zovu nisu trebali davati suglasnost na projekt već je bila dostatna izjava projektanta da 
je projekt uvidjeli da određene stvari nisu sukladne sa tadašnjim propisima  
No kako su izvođači i stručni nadzor i projektantski nadzor uočili da određene stvari nisu 
sukladne zakonskoj regulativi mi smo uključili revidenta samog projekta. On nam je u principu 
ukazao na sve što bi trebali promijeniti da ne bi došli u rizik ne samo ne dobivanja  uporabne 
dozvole već koliko  sutra i u rizik sigurnosti, tako da je to jedan od najvažnijih zakona kojem 
smo se morali prilagoditi. Ovo su neke procjene investicije kako smo došli do tih 750 odnosno 
790 milijuna kuna. Zašto je nama target 750 jer se iznos od 750 do 790  pokriven iz EU 
fondova. Dakle u konačnici bi troškovi građevinsko-obrtničkih radova, stručne službe i 
naknade trebale biti 508 miliona kuna, medicinska i nemedicinska oprema 281 milion kuna sa 
PDV-om. Još ću komentirati ono što će vam detaljnije komentirati kolega Drandić, a ono što 
vam mogu ja reći je da vi kada gledate aktualno zaduženje i obveze po kreditu godišnji anuiteti 
će biti jednaki sa novih 150 miliona kredita jer smo reprogramirali kredit i ostvarili kamatu od 
1,2%, dakle manje od 2,2 koliko smo bili projicirali kamatu a to je ta snaga projekta. Kao 
zaključak, prvi zaključak se odnosi na naše građane, dakle za završetak projekta osigurava 
se sigurna i suvremenu zdravstvenu skrb građanima Istre i šire, to je ovo planiranje pro futuro. 
Ja stvarno mislim da bi ovo trebalo biti na čast i ponos nama kao zaposlenicima i 
predstavnicima lokalne i državne administracije, pa se ovim putem vama zahvaljujem što ste 
uvijek konsenzualno donosili odluke, a ono što je ne manje bitno, a to je da kada napustimo 
objekt, ostaje Sveučilištu što znači da zgrada kao takva služi za opće društvene djelatnosti. 
Ja bih se zahvalila.  



                                                             
 

 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE Zahvaljuje dr. Hrstić, molim sada gospodina Valeria 
Drandića.  
 
VALERIO DRANDIĆ, PREDSJEDNIK UPRAVNOG VIJEĆA OPĆE BOLNICE PULA : Evo 
ja ću biti relativno kratak i nastojati ću tehnički obrazložiti ove točke dnevnog reda. Prva točka 
se odnosi odnosi na stanje kredita koji smo gotovo potrošili ali s obzirom da se otegla izgradnja 
da su se pomakli rokovi mi smo dužni izmijeniti rokove koje pomičemo za devet mjeseci pa je 
u tom kontekstu potrebno da mi izmijenimo naše odluke, a Vlada elemente državnih jamstva 
i banka mora izmijeniti ove detalje na ugovoru o kreditu. Tu govorimo samo o pomicanju 
rokova, dakle pomaknuli su se rokovi do 31. prosinca 2019. godine na 30. rujna 2020. godine, 
dok se početak roka otplate pomaknu od sa 31. ožujka 2020. na 31. prosinca 2020. godine. 
Moram vas samo izvijestiti da je u obrazloženju izostao jedan broj naravno da ovo pomicanje 
izaziva određene troškove jer će interkalarna  
kamata duže teći, a povećati će se i naknada za obradu kredita, ona iznosi 225 tisuća kuna, 
a interkalarna kamata za ovo razdoblje 167 tisuća kuna. Jedna sedmica je u tekstu 
obrazloženja izostavljena greškom. Dakle ova prva točka se odnosi na stari kredit. Druga 
točka se odnosi na novih 150 milijuna kuna kojom odlukom mi dajemo bolnici suglasnost za 
zaduženje. Nakon prikupljenih ponuda pet banaka mi smo u bolnici izabrali najpovoljnijeg 
ponuđača Erste banku što je dobro jer Erste banka već ima saznanja, banka zna sve o Općoj 
bolnici, vjeruje u projekt. Ono što je jako dobro to je da smo ostvarili kamatu od 1,2% uvećanu 
za eurolibor. A to znači da je kamata manja od 1%, čak manja od 0,9% budući da je eurolibor 
već duže vremena negativan. To je najpovoljnija kamata za infrastrukturu ostvarena na ovom 
području. To govori da ćemo imati veoma racionalno izgrađenu bolnicu. Želio bih u ovom 
trenutku još nešto napomenuti, sada smo na 750 milijuna kuna kredita. Naših pripadajućih 
25% iznosi 180 milijuna i petsto kuna, kada se sjetimo da samo 50 milijuna kuna kredita 
sporazumno prenijeli na 41 jedinicu lokalne samouprave onda na teret proračuna Istarske 
županije ostaje kredit u iznosu od 137.500.000,00 kn budući je kamata promjenjiva godišnji 
anuitet je sada oko 9 milijuna kuna. Sjetimo se da smo u zadnjih 10  godina od prošlog kredita 
znali imati i do 11 miliona kuna anuiteta za otplatu kredita za sanaciju Opće bolnice koji je 
iznosio 10 miliona EUR-a. I zadnja točka, a to je dodatak II Sporazumu. Prisjetimo se to je bio 
sporazum „sa primjerkom na izlasku“ Jadrankom Kosor, koja je u zadnjim danima svoga 
mandata obećala Bolnicu i potpisati smo sporazum, ne znam što bi bilo da to tada nismo 
učinili, tada je Sporazum potpisan na 800 milijuna kuna, nakon vrlo, vrlo povoljnog ugovaranja 
taj smo iznos u I aneksu Sporazuma sveli na 600 milijuna kuna. Međutim nakon svih ovih 
argumenata koji je ravnateljica navela, nakon svih promjena ovih zakonskih odredbi, ali i 
promjena u tehnologiji mi se vraćamo gotovo na iznos iz prvog Sporazuma jer je 35 milijuna 
utrošeno i iz Europskih fondova. U svakom slučaju dodatak II imate pred sobom i kao takav 
je više nego prihvatljiv.  
 
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE: Grazie signor, Valerio Drandić consiglio dela 
amministrazione dello Ospito generale da Pola. Otvaram prvo raspravu po klubovima. Tko se 
javlja za riječ. Za riječ se javlja predstavnik HDZ-a dr.sc, Dubravko Marković pa ga pozivam 
da preuzme riječ.  
 
DUBRAVKO MARKOVIĆ ( Klub HDZ): Dobar dan, buon giorno a tutti. Dakle u tu bolnicu sam 
došao 1980. godine i sjećam se da je na kraju zgrade u ravnateljstvu bolnice tada bila maketa 
bolnice. I tako smo prošli 1986., 1987, 1988, i sada će hvala bogu biti sve gotovo i sada 
predlažem Valeriu koji je sada u mirovini da čim završi toplice tri tjedna, da docentica Hrstićka 
neka se dobro naspava imati ćemo jednu važnu stvar. Svaka ozbiljna bolnica bi trebala imati 
ime, na primjer  ja ću sada reći  



                                                             
 

Mark Stiven Pecker u New Yorku, King College Hospital u Londonu, Hospital Sant Luis Ap-
Hp u Parizu, Sestre milosrdnice u Zagrebu. Ja ne želim ništa sugerirati samo da jedna vrijedna 
ustanova traži ime. Ja ne želim reći svoje ime, ali skupite se dvoje troje pa odlučite. Zavrijedila 
je bolnica biti krštena.  
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE Grazie signor, dr. Marković mislim da ćemo se svi složiti 
da naša bolnica zaslužuje ime, neka o tome odluči struka. Hvala lijepa dajem riječ vijećnici 
dr.sc. Sanji Radolović.  
 
DR.SC. SANJA RADOLOVIĆ (Klub SDP-HSU-SDSS): Hvala svima, .ispred našeg Kluba 
želim zahvaliti dr. Hrstić i čitavom timu bolnice, predsjedniku upravnog vijeća, lokalnim i 
državnim vlastima što smo napokon priveli jedan hvale vrijedan projekt svome kraju. Posebno 
dr. Hrstić jer sigurno nije lako biti liječnik i istovremeno lako voditi jedno gradilište, ono što nam 
paralelno predstoji, o čemu smo govorili na prošloj Skupštini kada smo svi zajedno donijeli 
Pravilnik o stipendiranju medicinskih zanimanja u području zdravstva gdje subvencioniramo 
200.000,00 kn iz Proračuna što smatram da je malo, ali moramo raditi na mjerama za kadrove 
u zdravstvu. Primarno je i da riješimo stambena pitanja za liječnike, sigurno će sva ova 
suvremena oprema u bolnici uz omogućavanja rješavanja stambenog pitanja riješiti pitanje 
kadrovske problematike u bolnici. Ovdje se ne moramo prozivati već skupiti glave da naša 
bolnica koja će zasjati u punom sjaju ima i sposobne kadrove.  
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE: Zahvaljujem u ime kluba vijećnika IDS-HNS-ISU-HSLS-
Zeleni obratiti će se predsjednik Vili Rosanda, prego.  
 
VILI ROSANDA (Klub IDS-HNS-ISU-HSLS-zeleni): Hvala pridružujem se zahvalama g. 
Hrstić i gospodinu Drandiću. Istra dobiva novu bolnicu, Istra i građani dobivaju bolnicu kakvu 
smo svi dosita dugo čekali. Svi mi znamo da problematika zdravstva nije samo nova bolnica, 
samo zidovi, da je to jedne mnogo šira problematika. Mislim da je ovo jedan dobar primjer 
kako strateški, cjelovito rješavati pitanje kvalitete u zdravstvu. Dakle, u ovom trenutku gradimo 
novu novu medicinsku školu,. Novu suvremenu bolnicu, dobro opremljenu bolnicu, koja će 
privući kvalitetan kadar, kroz Sveučilište radimo na otvaranju Medicinskog  fakulteta koji u 
sinergiji sa bolnicom može dovesti do toga da dobijemo KBC. Pričali smo o tome da kada bi 
imali KBC rješavamo i sve financijski probleme i probleme kadrova. Znate da KBC sufinancira 
država. Rješavamo stambeno pitanje medicinskih kadrova, Na tom primjeru suradnje svih 
općina i gradova Istarske županije, države, svih ministarstava, da se vratim na početak,  to je 
dosta jedan dobar primjer prakse kako je kada stavimo svi glave na jedno mjesto kako 
možemo pozitivno riješiti problem, a sutra neki drugi, imamo ih da sada ne nabrajam. Ja bih 
na tragu ovoga pitao bih kakva je situacija sa Medicinskim fakultetom, da li to ide, i da li to 
zaista može dovesti da se Opća bolnica transformira u KBC.  
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE: Zahvaljujem, da li možete odgovoriti dr. Hrstić?  
 
DOC. DR. SC. IRENA HRSTIĆ: Dakle, pitanje Medicinskog fakulteta je jedan lijepi pozitivan 
odgovor. Dakle, sve predradnje koje je Sveučilište trebalo učiniti je učinilo. Dakle Sveučilište 
je u lipnju dobilo je potvrdu da je akreditirano za otvaranje smjera Bio medicine. A tijekom ljeta 
se očekivalo dakle, Agencija za znanost treba dati pristanak na program Medicinskog 
fakulteta. Recenzija je  tražila jednu manju dopunu pa je Sveučilište, konkretno prof. Pavelić i 
prof. Mavrinac su pripremili odgovor tako da očekujemo da bi za jedno dva tjedan mogli imati 
dopusnicu. Otpor koji je bio prisutan pred 6 mjeseci se je izmijenio iz negativnog u preaktivan. 
Veliki je interes za studij. Neće biti problema da se otvori studij za 50 studenata. Da li će to 
donijeti drugačiji status bolnici, to bi doista puno značilo jer morate raditi na osobnom 



                                                             
 

usavršavanju liječnika u bolnici, a i svi specijalizanti koji odlaze u druge sredine bi ostali u 
bolnici. Problematike bi bile puno manje.  
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE: Zahvaljujem, zatvaram raspravu po klubovima i otvaram 
pojedinačnu raspravu. Tko se javlja? Radovan Cvek, izvolite.  
 

RADOVAN CVEK, HSU: Dobar dan svima, posebno podpredsjednici, ovo je pitanje vezano 

za odgovore koje smo dobili, zadovoljni smo s njima. Ima jako puno opreme koja je tehnološki 
jako napredna. Ja sam malo to gledao i lijepo je da je to tamo, međutim moje je pitanje da li 
su liječnici prošli neko obrazovanje kako bi mogli raditi na njima.  
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE: Zahvaljujem, dalje se za riječ javila gđa. Tomaić, Izvolite.  
 
TATJANA TOMAIĆ, HDZ :Dobar dan svima. Ja se pridružujem čestitkama ravnateljici, 
predsjedniku upravnog vijeća i ponoviti ću što su rekli kolege prije i slažem se sa kolegom 
Rosandom i što se tiče Medicinskog fakulteta i KBC-a i biti ćemo svi sretni kada bolnicu 
skinemo napokon s dnevnog reda. Na sjednicama ove Skupštine svaki put je bila bolnica za 
neki razlog. Ovo je primjer pozitivne suradnje svih političkih čimbenika, te stoga svima još 
jednom zahvaljujem.  
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE: Grazie signora Tomaić, sono altri interventi?  Dottoressa 
risponde le domande. Prego  
 
DOC. DR .SC. IRENA HRSTIĆ: Ono što je prednost to je što se oprema odmah ugrađuje. U 
trenutku kada se oprema ugradi biti će potrebna dodatna edukacija na samom terenu. Jer ono 
što ste vidjeli, onaj laboratorij na terenu, naši liječnici poznaju 80% uređaja, onih preostalih 
20% će educirati oni europski stručnjaci koji su te strojeve proizveli educiraju kadar koji postoji. 
Veliki dio opreme je potpuno nov kao koronarograf. To je uređaj koji služi za otkrivanje srčanog 
infarkta, naši liječnici nisu imali priliku upoznati takve strojeve, dok su specijalizanti imali priliku 
upoznati takve uređaje, ali smo pravovremeno na to mislili pa specijalizanti koji su dobili 
specijalizaciju i koji su to završili poznaju te metode. Ono što postoji rizik to je da nam liječnici 
koji znaju te postupke, primjerice kardiologinja ode u KBC Rijeku gdje se takvi zahvati već 
etablirani: Nekada su liječnici koji su dolazili imali izazov pokretati programe, kao što je rekao 
dr. Markovi, toga entuzijazma više nema. Mi ćemo raditi na tome kod postojećeg kadra koji je 
sigurno dovoljno kvalificiran da bi se educirao, ali konkretno kod koronarografije mi se čini da 
je bolje da se usmjerimo na dovođenje barem jednog interventnog kardiologa jer on ima 
„intervenciju u ruci“ i može educirati i postojeći kadar. Jedan takav tipični primjer je i prof. 
Grujeva koja je iz Makedonije došla u Pulsku bolnicu nekoliko mjeseci prije mirovine, to su 
vam ljudi koji dobro rade, koji maltene ultrazvuk srca radi zatvorenih očiju i educiraju postojeći 
kadar. Da se vratimo na interventnu kardiologiju. Nekoliko je interventnih kardiologa srednje 
generacije između 45 i 50 godina pokazalo interes, za sada sramežljivi za dolazak na rad. Svi 
čekaju trenutak kada će se to stvarno pustiti u rad. Slijedeće što će biti zahtjevno za raditi su 
operacijske sale, međutim naši kirurzi to jedva čekaju. To je kao da sa aifona 6 pređete na 
aifon 10. Mjere koje je Skupština Istarske županije usvojila subjektivne mjere za privlačenje 
kadra, u odnosu na interes su zadovoljavajuće. Najbolje je kada imamo bračne partnere koji 
su oboje medicinske struke jer možemo za oboje naći posao, u protivnom se mora tražiti u 
prosvjeti ili sl. Budući da ćemo biti u poziciji da će se nama javljati moramo pažljivo birati. 
Zahvaljujem Vam na potpori koju imate prema bolnici i zaposlenicima.   
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE: Zahvaljujem Vam na trudu i radu nadam se da ćemo 
ovom novom bolnicom poboljšati dobar standard i nadam se da ćemo imati i dobru skrb kod 



                                                             
 

kuće. Budući da smo imali objedinjenu raspravu po sve tri točke dajem na glasovanje 
pojedinačno. Stoga predlaže da se prihvati prijedlog zaključka pod rednim brojem jedan.  
 Nakon glasovanja Skupština konstatira se da je Skupština JEDNOGLASNO  bez 
glasova protiv i suzdržanih glasova donijela  

 Zaključak o izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti za zaduživanje Opće bolnice 
Pula za izgradnju nove Opće bolnice u Puli 

 

 

 

Ad-2. 

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti za dodatno zaduživanje Opće bolnice Pula 
u iznosu od 150 milijuna kuna za izgradnju nove Opće bolnice u Puli 

Budući da je o ovoj točci dnevnog reda provedena objedinjena rasprava u okviru Ad-1. 
dnevnog reda predsjedavajuća daje na glasovanje prijedlog akta.  

Skupština JEDNOGLASNO,. bez glasova protiv i suzdržanih glasova donosi  

Zaključak o davanju suglasnosti za dodatno zaduživanje Opće bolnice Pula u 
iznosu od 150 milijuna kuna za izgradnju nove Opće bolnice u Puli 

 

Ad–3. 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Dodatka II. Sporazuma o sufinanciranju izgradnje 
nove građevine Opće bolnice u Puli 

 
 

Budući da je o ovoj točci dnevnog reda provedena objedinjena rasprava u okviru AD-
1. dnevnog preda predsjedavajuća daje na glasovanje prijedlog akta.  
 

Skupština JEDNOGLASNO, bez glasova protiv i suzdržanih glasova donosi 
 

Zaključka o prihvaćanju Dodatka II. Sporazuma o sufinanciranju izgradnje nove 
građevine Opće bolnice u Puli 

 

Završeno u  11,05 sati  

 

 

Zapisnik vodila        Predsjedavajuća  

Vesna Ivančić         Tamara Brussich 

 

https://www.istra-istria.hr/fileadmin/dokumenti/novosti/sjednice_skupstine_2017/25/25-02-OB_Pula_dodatno_zaduzivanje.pdf

